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Oœwiadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego El¿biety Bieñkowskiej

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê z proœb¹ o udzielenie informacji i przedstawienie merytorycznych powodów, dla któ-

rych Ministerstwo Rozwoju Regionalnego podjê³o decyzjê o nieuwzglêdnieniu zg³oszonego przez woje-
wództwo œl¹skie projektu „Dostawa elektrycznych zespo³ów trakcyjnych do wykonywania pasa¿erskich
przewozów regionalnych w katowickim obszarze metropolitarnym – 6 sztuk”. Zg³oszony projekt zak³a-
da³ integracjê wielu œrodków transportu w wydajny i efektywny sposób zapewniaj¹cy mo¿liwoœæ prze-
mieszczania siê mieszkañców województwa pomiêdzy skrajnymi miastami katowickiego obszaru
metropolitarnego. Decyzja ta jest straszliwie dotkliwa dla tysiêcy pasa¿erów z województwa œl¹skiego,
którzy w codziennych podró¿ach korzystaj¹ z przestarza³ego i wysoce awaryjnego taboru kolejowego,
nieprzyjaznego tak dla pasa¿erów, jak i dla œrodowiska naturalnego.

Proszê te¿ o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy istniej¹ realne szanse na wpisanie tego projektu na
indywidualn¹ listê projektów kwalifikuj¹cych siê do wsparcia jako jednego z najbardziej prospo³ecznych
i przyjaznych œrodowisku naturalnemu przedsiêwziêæ w zakresie transportu w województwie œl¹skim.

Z powa¿aniem
Zbigniew Szaleniec




